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Tallbergsvägen 19 Tel.  016 - 26061 

633 69 Skogstorp E-mail. sgoif.kansli@telia.com 

 

Protokoll fört vid Skogstorps GoIF´s styrelsemöte 
 

Datum   2020-05-05 

Plats:   Microsoft Teams 

Närvarande Pär Eriksson 

Michael Petersson 

Maria Larsson 

Johan Sjöberg 

Satu Verlinna 

Roger Gill 

Lars Andersson 

Ulrika Kårefjärd 

Sonja Andersson 

Ulf Pettersson 

Nina Lindström 

  

Ej närvarande: Alf Svensson 

  

  

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning 
Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes. 

 

2. Föregående protokoll  
a. Godkännande av föregående protokoll 

Vi godkände och lade mötesprotokollen från 2:a, 3:e och 21:a april till 

handlingarna. 
 

3. Summering av läget i och med Coronapandemin 
I rådande stunder behöver vi se över, lite extra, hur vår verksamhet påverkas. 

a. Ungdomsverksamheten – träningar och matcher samt rutiner 
Träningarna och träningsmatcherna är i full gång och vi avvaktar och ser om 

seriespelet kommer igång som planerat till Kristihimmelfärdshelgen. 
b. Seniorverksamheten 

Damlaget tränar på för fullt och är inställda på att komma igång med 

seriespel som planerat. 

Även Herrlaget kör på träningar som vanligt. 
c. Information och kommunikation 

Våra förtydliganden och större skyltar verkar ha fått effekt då 

omklädningsrummen endast används för toalettbesök och handtvätt samt att 

publiken uteblir enligt våra önskemål. 
 

4. Ekonomi – lägesrapport 
Roger gick igenom ekonomirapporten och det som är positivt är att vi fått in rätt 

mycket medlemsavgifter redan och lagkassorna ser välfyllda ut. Vi ligger dock lite 

minus från budget, men i rådande läge känns det rimligt. 
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a. Konsekvenser av Corona 
Roger och Maria skickade iväg ett enkätsvar till SvFF där vi redogjort för vad vi 

kan tänkas tappa i intäkter, ca185 000kr, från 12/3-30/6. Styrelsen har beslutat 

att ställa in Valborg, Sammandrag, Midsommar och Fotbollsskolan i juni och 

dessa punkter är bla orsaken till de tappade intäkterna. 

Vi har nu även möjlighet att söka kompensationsstöd via RF-SISU.  

b. Marcus-pengarna, hur säkerställer vi 
Nina har varit i kontakt med övergångsavdelningen på SvFF och fått 

information om förfarandet. Vi måste själva kontakta hans nya klubb och först 

efter ett antal påstötningar, om vi inte får någon respons, så kan SvFF hjälpa 

oss. De har däremot meddelat Dalian Yifang FC, via ett sk playerpassport, vilka 

klubbar han har representerat och därmed har rätt till ”Solidarity 

Compensation”. 

Nina har formulerat ett brev och bilagt Marcus’ spelarpass samt närvarokort 

för åren 2001-2002 som sedan skickats via kanslimailen till Dalian i Kina den 

27/4.  

Vi har rätt till kompensation från 2001-2006 och SvFF vet den exakta summan 

men det är sekretessbelagt. Däremot, när vi fått svar från Marcus’ nya klubb, 

så kan vi stämma av med SvFF att summan stämmer. 
 

5. Modernisering av Orrliden 
a. Avstämning läget 

Det har inte hänt så mycket sen sist. De har varit och kontrollerat 

omklädningsrummen men jobbet har ännu inte påbörjats. 

Däremot har, äntligen, köksluckorna kommit på plats. 
b. Möjlighet till ansökan via RF-SISU 

Vi behöver avvakta en ritning från kommunen då den behöver biläggas 

ansökan om anläggningsstöd. Punkten bevakas av Roger och Maria . 

 

6. Inför säsongen 2020 
a. Damlaget  

Nu är två seniorlag anmälda, ett i div3 och ett i div4. 
b. Herrlaget 

Är igång och tränar och avvaktar att seriespelet ska komma igång. 
c. Domaransvarig 2020 

Maria har försökt hitta något skrivet om vad en domaransvarig har för 

uppdrag, men det handlar mycket om att finnas till hands för domarna i sin 

förening. Vi måste tillsätta en domaransvarig i vår förening i och med 

Diplomerad Förening. 
d. Sponsorgrupp 

Gruppen hade möte i förra veckan och de har satt både kortsiktiga och 

långsiktiga mål för sponsringsarbetet i föreningen. 

På lång sikt bör vi ta hjälp i arbetet och gruppen har tagit kontakt med en 

person som kanske kan hjälpa oss till en viss omkostnad. 
e. Senior/Ungdomskommitté? 

Frågan bordläggs till hösten men finns med på dagordningen.  
 

7. Rapporter och diskussion 
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a. Uppföljning av ny riktlinje – utdrag från belastningsregistret 
Vi har två personer kvar som inte har visat upp sitt utdrag. Båda har beställt 

utdraget och det är på väg. 
b. Kansliet aktuella frågor 

Maria har köpt loss provkollektionen, till 75% rabatt, från Intersport. Vissa delar 

kommer att säljas andra behålls som egen provkollektion. 

Vi har uppmärksammat att det är arrangerade sammankomster/gäng som 

kommer och tränar på anläggningen. De har inte hyrt in sig och vi behöver 

påtala att de måste ansöka att hyra anläggningen via kommunen som alla 

andra. 

När ombyggnationen av omklädningsrummen väl kommer igång, och 

restriktionerna väl släppts, så behöver vi få tillgång till herrarnas 

omklädningsrum för att kunna få plats inför matcherna. 

Vi beslutade tidigare att sälja Sportlotter och vi beslutar att skjuta på det till 

höstsäsongen och drar igång försäljningen i augusti. 

Det har uppstått en unken doft i förrådet och Maria har fixat en maskin som 

förbättrar luften. 

 

8. Styrelsemöten våren 2020 
a. Tisdagar 18.00-20.00 

9/6 
 

9. Skrivelser och inbjudningar 
Inga skrivelser inkomna utöver de som vi redan erhållit via mailen. 

 

10. Övriga frågor  
Lasse Pettersson, tidigare ledamot i styrelsen, har sett till att det kommer mål från 

kommunen för att sättas upp på en grönyta vid Näktergalsvägen mot Karlshem. 

 

RF-SISU Sörmland har skickat ett en allmän fråga till alla föreningar om att hjälpa till 

med stödköp/handling till de äldre men vi känner att det handlar mer om att vuxna 

personer behöver hjälpa till med detta och vi gör vad vi kan på det personliga planet 

istället.  

 

11. Summering och utvärdering av dagens möte 
Det var återigen ett bra och innehållsrikt möte och nästa gång kanske vi kan ses på 

Orrliden. 

  

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten: 

• Vi beslutade att arrangemang fram till och med juni blir inställda 

• Ett mail har skickats till Dalian för att få del av solidaritetspengarna för Marcus 

Danielson 

• Vi skickar in en ansökan om anläggningsstöd så snart vi fått ritningar på 

ombyggnationen av omklädningsrummen 

• Vi fortsätter leta efter en domaransvarig i föreningen 

• Sponsorgruppen är igång och har satt både kort- och långsiktiga mål 

• Provkollektionen från Intersport är köpt 
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• Vi bevakar om det är satt i system att komma och träna på Orrliden utan att 

ha bokat anläggningen 

• Vi beslutar att avvakta försäljning av Sportlotter till hösten 

 

 

 
Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat. 

 

 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

_______________________________  __________________________________ 

Nina Lindström   Pär Eriksson 


